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B&W Adviesnota 

 

Onderwerp Beantwoording politieke vragen stopzetten subsidie Jeugdfonds Sport & 

Cultuur Limburg (JFSC) 

Zaaknummer  

B&W datum 17 december 2024 

Naam steller Medewerker team Maatschappelijke Ontwikkeling 

Teammanager Teammanager team Maatschappelijke Ontwikkeling 

Portefeuillehouder Martin Leenders  

 

Besproken met portefeuillehouder? 

Ja, schriftelijk met Martin Leenders op 10 december 2024. 

Openbaarheid 

Ja, na het informeren van betrokkenen. 

Bevoegd orgaan 

B en W 

Ter kennisname aanbieden aan de Raad 

 

 

Advies  

1. De politieke vragen van het PvdA en GroenLinks over het stopzetten van de subsidie aan 

Jeugdfonds Sport & Cultuur Limburg te beantwoorden via bijgevoegde brief. 

 

Inleiding 

Op 9 december 2024 zijn door het PvdA en GroenLinks politieke vragen gesteld over het stopzetten 

van de subsidie aan Jeugdfonds Sport & Cultuur Limburg.  

 

Beoogd resultaat  

Beantwoording van de politieke vragen van de PvdA en GroenLinks. 

 

Argumenten  

1.1. Het college van B&W moet vragen die gesteld worden op grond van artikel 36 van het 

Reglement van Orde zo spoedig mogelijk schriftelijk beantwoorden. 

 

Kanttekeningen of risico’s 

N.v.t. 

 

Communicatie  

De brief wordt na vaststelling door uw college via de griffie ter kennisname gebracht aan de leden 

van de gemeenteraad. 

 

Financiële gevolgen  

N.v.t. 
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Vervolgtraject besluitvorming  

Volgens artikel 36 van het Reglement van Orde dienen politieke vragen binnen 14 dagen 

beantwoord te worden. De datum van ontvangst van de vragen is 9 december 2024. Daarmee 

dient de beantwoording van de vragen uiterlijk 23 december 2024 plaats te vinden.  

 

Evaluatie  

N.v.t. 

 

Bijlagen  

1. Brief beantwoording artikel-36 vragen over het stopzetten van de subsidie aan Jeugdfonds 

Sport & Cultuur Limburg 

2. Schriftelijke politieke vragen over het stopzetten van de subsidie aan Jeugdfonds Sport & 

Cultuur Limburg 

 

Naslagwerk  

N.v.t. 



 

 

 

 

 

 

  

AAN 

GroenLinks en PvdA 

t.a.v. de heren T. Kerkhoff en H. Bisschops 

 

 

Datum 17 december 2024 Behandeld door Loes Spreeuwenberg 

Ons kenmerk  Datum uw brief 9 december 2024 

Pagina 1 van 2 Uw kenmerk  

    

Onderwerp Beantwoording Artikel 36-vragen over stopzetten subsidie JFSC 

 

Maatschappelijke Diensten 

Raadhuisstraat 1 

Postbus 500, 5800 AM Venray 

Telefoon (0478) 52 33 33 

Telefax (0478) 52 32 22 

E-mail  gemeente@venray.nl 

Internet   http://www.venray.nl 

KvK-nummer  14132389 

 

IBAN NL20 BNGH 028 5028 383 (belastingen) 

IBAN NL11 BNGH 028 5008 757 (algemeen) 

BIC BNGHNL2G 

Geachte heer Kerkhoff en heer Bisschops,  

 

Op 9 december 2024 heeft u schriftelijke vragen gesteld (artikel 36 van het Reglement van Orde) 

over het stopzetten van de subsidie aan Jeugdfonds Sport & Cultuur.  

 

Voorafgaand aan de beantwoording van deze vragen willen wij graag benadrukken dat met de 

aanpak van armoede en schulden 2024-2027 onder andere wordt ingezet op vereenvoudiging van 

de aanvragen en optimalisatie van processen. We zetten bij deze ontwikkelingen de dienstverlening 

aan de inwoner, in deze het kind, centraal en niet de organisatie die bij deze dienstverlening 

betrokken is. Hieronder treft u de vragen aan zoals in uw brief gesteld met daarbij de 

beantwoording van deze vragen. 

 

1. Kan het College ons garanderen dat de Venrayse kinderen op dezelfde wijze door 

kunnen gaan met hun activiteiten als voorheen? 

De kinderen die deelnemen aan sportieve en/of culturele activiteiten verstrekt door Jeugdfonds 

Sport & Cultuur kunnen hiermee doorgaan. Zodra de huidige toekenning vanuit Jeugdfonds Sport & 

Cultuur afloopt kan een hernieuwde aanvraag worden ingediend bij stichting Leergeld Venray, zoals 

dit voorheen ook plaatsvond bij Jeugdfonds Sport & Cultuur (voor een groot gedeelte al via 

Leergeld Venray). De intermediairs zijn inmiddels ook meegenomen in de wijzigingen per 1 januari 

2025. 

 

2. Kan het College ons garanderen dat stichting Leergeld voldoende stabiel is om 

ervoor te zorgen dat de aanvragen van Venrayse kinderen zonder problemen 

worden afgehandeld en dat ouders, kinderen, verenigingen en winkels geen hinder 

ondervinden van de overgang naar een vrijwilligersorganisatie met betrekking tot 

sport en cultuur? 

De aanvragen worden op dit moment al grotendeels door Leergeld Venray opgepakt. De nieuwe 

werkwijze betekent voor ouders, verenigingen en winkels dat ze maar met één organisatie te 
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maken hebben, dit maakt het proces en mogelijke afstemming eenvoudiger. 

We hebben de betrokken partijen uitgenodigd voor een bijeenkomst waarin we hen hebben 

meegenomen in de wijzigingen per 1 januari 2025. Tijdens deze bijeenkomst zijn er over en weer 

afspraken gemaakt om het proces voor zowel Leergeld Venray als voor de verenigingen en winkels 

zo efficiënt mogelijk te laten verlopen. In deze samenwerking is er altijd ruimte om signalen met 

elkaar te delen en aan de hand daarvan het proces te optimaliseren. 

 

3. Heeft het College van stichting Leergeld harde toezeggingen of garanties gekregen 

dat er concrete campagnes en activiteiten komen om meer kinderen te bereiken en 

dat de kinderen die nu via JFSC deelnemen, ook in de toekomst kunnen blijven 

deelnemen? 

Voor het bereiken van meer kinderen trekt Leergeld Venray al actief op samen met ons als 

gemeente en andere partners binnen het netwerk Armoede. We zetten gezamenlijk in op het 

vergroten van het bereik via diverse middelen en acties, waaronder een campagne die in 

voorbereiding is. 

 

4. Is de subsidieaanvraag van JFSC door de gemeente gedeeld met de stichting 

Leergeld in het kader van hun subsidieaanvraag? 

Nee, de subsidieaanvraag van JFSC is niet gedeeld met stichting Leergeld Venray. 

 

5. Indien dit het geval is, kunt u toelichten of dit een gangbare werkwijze is waarbij 

informatie van de ene samenwerkingspartner wordt gedeeld met een andere 

samenwerkingspartner? 

Niet van toepassing. 

 

6. Indien dit niet het geval is, zou u kunnen uitleggen hoe het komt dat de twee 

genoemde bedragen bijna identiek zijn? 

De subsidieaanvraag van Leergeld Venray is gebaseerd op de subsidieverstrekkingen 2024, de 

monitoring van het aantal aanvragen/verstrekkingen en een indexering. Aannemelijk is dat 

Jeugdfonds Sport & Cultuur het bedrag van hun aanvraag baseert op soortgelijke monitoring en 

prognoses. 

 

Hoogachtend, 

 

Het college van burgemeester en wethouders, 

de burgemeester,  de secretaris, 

 

 

M.C. Uitdehaag  E.G.J. Voorn 



  

 

 

Schriftelijke vragen (artikel 36 Reglement van Orde) aan het College 

Onderwerp: stopzetten subsidie Jeugdfonds Sport & Cultuur Limburg (JFSC) 

Datum: 8 december 2024 

 

Geacht College, 

 

Als GroenLinks en PvdA zien wij de waarde van een sterke, toegankelijke en inclusieve ondersteuning 
bij sport- en cultuurdeelname voor kinderen. JFSC heeft volgens ons in Venray bewezen een 
professionele partner te zijn die met haar inzet van jaarlijks bijna 200 uren een belangrijke bijdrage 
levert aan het ontlasten van Stichting Leergeld en het vlot laten verlopen van aanvragen. 
 
Wij hebben grote waardering voor het werk dat vrijwilligersorganisaties zoals Stichting Leergeld 
verrichten. Tegelijkertijd vragen wij ons af of een volledig op vrijwilligers draaiend model in staat is 
dezelfde continuïteit en kwaliteit te garanderen. Sport en cultuur zijn belangrijke  pijlers voor de 
ontwikkeling van kinderen en mogen niet belemmerd worden door knelpunten in de uitvoering. 
Onze zorg richt zich daarom op de toekomstbestendigheid van de werkwijze. Wij vragen ons af of er 

garanties zijn dat de sport- en cultuuraanvragen vlekkeloos blijven verlopen en dat de 

kinderen die nog aan de zijlijn staan, goed bereikt worden. 

1. Kan het College ons garanderen dat de Venrayse kinderen op dezelfde 

wijze door kunnen gaan met hun activiteiten als voorheen?  

 

We weten allemaal hoe zwaar vrijwilligersorganisatie het hebben met het vinden en 

binden van vrijwilligers. Niet om de aard van het werk maar voor de hoeveelheid werk 

die op een vrijwilliger af komt. In de adviesnota aan B&W van 29 oktober 2024  wordt 

onder het kopje “Kantekeningen en risico’s” ook benoemt dat er door de uitbreiding van 

de samenwerking met Leergeld Venray een grote verantwoordelijkheid wordt neergelegd 

bij een vrijwilligersorganisatie, en dat dit kwetsbaar kan zijn op de lange termijn. 

 

2. Kan het College ons garanderen dat stichting Leergeld voldoende stabiel is om ervoor te 

zorgen dat de aanvragen van Venrayse kinderen zonder problemen worden afgehandeld 

en dat ouders, kinderen, verenigingen en winkels geen hinder ondervinden van de 

overgang naar een vrijwilligersorganisatie met betrekking tot sport en cultuur? 

3. Heeft het College van stichting Leergeld harde toezeggingen of garanties gekregen dat er 

concrete campagnes en activiteiten komen om meer kinderen te bereiken en dat de 

kinderen die nu via JFSC deelnemen, ook in de toekomst kunnen blijven deelnemen? 

 

Bij het subsidieproces rondom de subsidie voor Jeugdfonds Sport & Cultuur Limburg (JFSC) zijn ons 

een aantal zaken opgevallen die bij ons vragen oproepen. Als GroenLinks en PvdA willen we ervoor 

pleiten dat dit soort processen in de toekomst zo helder en zorgvuldig mogelijk verlopen. 



Op 22 mei 2024 diende JFSC een subsidieaanvraag in van €143.683 voor 2025. Deze aanvraag was 

gebaseerd op de sport- en cultuurbehoeften van verschillende Venrayse organisaties waarmee JFSC 

samenwerkt. Op 29 oktober 2024 kreeg JFSC bericht dat deze aanvraag was afgewezen. Eerder, op 

16 juni 2024, had Stichting Leergeld een aparte aanvraag ingediend, met voor sport en cultuur een 

bedrag van €143.773. Dit bedrag lijkt sterk op dat van JFSC. Daar hebben we de volgende vragen 

over: 

4. Is de subsidieaanvraag van JFSC door de gemeente gedeeld met de stichting Leergeld in het 

kader van hun subsidieaanvraag? 

5. Indien dit het geval is, kunt u toelichten of dit een gangbare werkwijze is waarbij 

informatie van de ene samenwerkingspartner wordt gedeeld met een andere 

samenwerkingspartner? 

6. Indien dit niet het geval is, zou u kunnen uitleggen hoe het komt dat de twee genoemde 

bedragen bijna identiek zijn? 

 

Als GroenLinks en PvdA willen wij onze bezorgdheid uitspreken over de procesgang 

rondom deze subsidieaanvraag. Het feit dat JFSC wordt vervangen door een 

vrijwilligersorganisatie die zichzelf op het gebied van sport en cultuur nog moet bewijzen, 

baart ons zorgen. Onze grootste zorg betreft echter de kinderen in de gemeente die 

onder de armoedegrens leven. Zij zijn afhankelijk van externe steun om te kunnen 

deelnemen aan sport en cultuur. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Toon Kerkhoff                                  Henk Bisschops 

Fracties GroenLinks Venray               PvdA Venray 
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